
 
 

 
                                          PROCES VERBAL, 

 
 Încheiat azi 18.10.2012 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
octombrie  ,conform convocatorului înregistrat la nr.4679/16.10.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Tudosiea şi dl.Popa 
sunt abesenţi motivatţi. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Se  prezintă ordinea de zi şi este  supusă spre aprobare . 

1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local . 
                Iniţiator :primar 
                Raportează :Condoiu Cecilia-Ionela 
              2.Discuţii,întrebări,interpelări 
 D-na contabil prezintă referatul,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.Săndulescu :Sumele pentru modernizarea drumului pentru cine sunt? 
 Dl.primar :Pentru Padrino pentru trecerile prin vad şi pentru betonare. 
 Dl.Săndulescu :Câte traversări avem ? 
 Dl.primar :3.În devizele de lucrări au fost prinse podeţe tubulare, drumuri 
laterale şi şanţuri.Trebuie  să facem o dispoziţie de renunţare şi să continuăm cu 
trecerile prin vad. 
 Dl.Săndulescu :În ce constă acest acostament ? 
 Dl.primar :Ca la Salcia ,se va pune nisip pe margine . 
 Dl.Săndulescu :Podeţul de la SMA intră ? 
 Dl.primar :Nu ,acela e casetat. 
 Dl.Săndulescu :Zic să le dai jos pe cele două şi să rămână 
acostamentul.Această sumă e integrală ?  

Dl.primar :Este o diferenţă de achitat. 
Dl.Săndulescu :Betonul turnat în albie este mai mare decât cel de legătură ? 
Dl.primar :Da,este de 80 de cm. 
Dl.Săndulescu :Sunt de acord cu rectifcarea bugetului,după explicaţiile 

primte. 
Dl.Niţi :Din banii primiţi plătim datoriile sau şi lucrări noi ? 
D-na contabil :Numai datoriile. 
Dl.Niţi :Să încercaţi să mai extindeţi apă şi să-i dăm drumul. 
Dl.primar :La ora actuală avem doar doi consumatori :fostul primar şi 

Dulugeac. 
D-na Dicu :Nu este corect.Noi plătim curent acolo !De ce nu plătesc ? 
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Dl.Niţi :Se zice că firma care pune apometrele percepe 1200 de lei pe racord. 
Dl.primar :Racordarea se va face de către firma care a efectuat lucrarea. 
Dl.Niţi :Un delegat al primăriei a spus că va fi 1200 de lei. 
D-na Defta :Comi a spus că va fi aproximativ 400 de lei. 
D-na contabil :Trebuie luată o hotărâre pentru stabilirea taxelor de 

branşemnt separat pe servicii :apă, gaze, curent. 
Dl.primar :Noi am stabilit o taxă de racordare generală pentru toate. 
Dl.Niţi :Se dă garanţie la lucrare ?Să nu se facă cu Cazacu şi Preduţ. 

La gaze am vrut să fac cu o firmă din Drăgăşani autorizată. 
 Dl.Săndulescu :La gaze există nişte reguli.Se face licitaţie prin SEAP.Zic şi 
eu să se facă o selecţie de oferte şi să obţinem un preţ bun. 
 Dl.primar :Aşa zic şi eu.Interesul nostru este să scoatem preţul cel mai mic. 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi care este aprobat cu 9 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                          Preşedinte,                                      Secretar, 
                   Gheorghe STANCANA               Gabriela ANDRONIE 
  


